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Vragen van het lid Leerkes (Unie
55+) over de opnamecapaciteit voor
oudere psychiatrische patiënten in
Limburg. (Ingezonden 8 januari 1996)

1
Is er een tekort aan opnamecapaciteit
voor oudere psychiatrische patiënten
in Limburg, waaronder in de regio
Oostelijk Zuid-Limburg?1

2
Zo ja, bent u bereid op korte termijn
positief te besluiten over het vestigen
van een geriatrische afdeling in het
psychiatrisch ziekenhuis Welterhof te
Heerlen?

3
Welke andere maatregelen hebt u op
het oog om de structurele problemen
m.b.t. de opnamecapaciteit voor
ouderen met psychiatrische en
psychogeriatrische problemen in met
name Brabant en Limburg op te
lossen?

1 NOS-journaal, 30 december 1995.

Antwoord

Antwoord van minister Borst-Eilers
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport).
(Ontvangen 2 februari 1996)

1
Op uw vraag of er een tekort aan
opnamecapaciteit is voor oudere
psychiatrische patiënten in Limburg
moet ik u meedelen dat mij dit niet
bekend is. Ik heb daarom de
Regionaal Inspecteur voor de

Gezondheidszorg in Limburg verzocht
mij hierover te informeren.

2
Besluitvorming voor de oprichting
van de geriatrische afdelingen in een
psychiatrisch ziekenhuis (GAPZ) in
het Psychiatrische Centrum Welterhof
verloopt moeizaam omdat Welterhof
de GAPZ wil realiseren door
uitbreiding van de capaciteit. In de
regio Zuid-Limburg is sprake van
overcapaciteit, dit geldt overigens
voor geheel Limburg. Op basis van
de aan mij uitgebrachte adviezen, te
weten door Gedeputeerde Staten van
Limburg en de Ziekenfondsraad, kan
realisering alleen plaatsvinden door
substitutie van klinische plaatsen
binnen Welterhof.
In dit verband heb ik de Regionaal
Inspecteur van Limburg ook verzocht
het patiëntenbestand door te lichten
om te zien of er patiënten zijn
opgenomen die in aanmerking
komen voor een andere vorm van
zorg binnen de psychiatrie. Hierdoor
komen wellicht plaatsen beschikbaar
waardoor realisatie van de GAPZ
binnen de huidige capaciteit mogelijk
wordt.

3
Indien het onderzoek van de Inspectie
Limburg uitwijst dat er geen
mogelijkheden zijn de GAPZ te
realiseren binnen de normcapaciteit
en er een grotere vraag is naar
psychiatrische hulp door ouderen ten
opzichte van de rest van Nederland
zal ik, in overleg met de provincie
Limburg, bezien of er

capaciteitsruimte uit de zogenaamde
vrije marge kan worden benut ten
behoeve van de GAPZ.
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